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MUISTIO 3/2024 

Aika: Keskiviikko 10.4.2024 klo 17.30–17.45    
Paikka: Kymenlaakson liitto, Hovioikeudenkatu 6, III. krs., Kouvola  
 
Läsnä: 

Jäsenet läsnä (x) 
/poissa (-) 

Muuta 

Harri Turkulainen, puheenjohtaja x  
Sirpa Heikkinen, varapuheenjohtaja -  
Sven Dubbelman -  
Elli Heino  x  
Minna Hirvijärvi x  
Lauri Hodju -  
Artur Tartu -  
Juha Willman -  
 
Varajäsenet 

  

Vuokko Koiranen -  
Marjo Seki -  
 
Muut osallistujat 

  

    
Käsiteltävät asiat: 

1. Kokouksen avaus 

Päätös: Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.30. 
 

2. Läsnäolijoiden toteaminen  

Päätös: Todettiin, että läsnä ovat vain Harri Turkulainen, Elli Heino ja Minna Hirvijärvi. Kokous ei 
ole päätösvaltainen. Kokous keskeytettiin. 

 
3. Hankeideat ja rahoituspäätökset 

• Aluetoimikunnalla oli päätettävänä yksi hanke-esitys. Sen osalta käydään erikseen sähköinen 
hyväksyntämenettely sähköpostitse. 

• Kts. liite. 
 

4. Seuraava kokous 
Päätös: Puheenjohtaja tekee erikseen (whatsapp/sähköposti) esityksen seuraavan kokouksen 
ajankohdasta. 

 
5. Kokouksen päättäminen 

Päätös: Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.45. 

 

Muistion kirjoitti, 
Harri Turkulainen  
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LIITE 

SAAPUNEET HANKEIDEAT JA RAHOITUSPÄÄTÖKSET 

Sähköpostiviesti aluetoimikunnan varsinaisille jäsenille 11.4.2024 

 
Hei! 

Koska aluetoimikunnan 10.4.2024 kokous ei ollut päätösvaltainen, niin päätös rahoituksen 
puoltamisesta hankkeelle tehdään näin sähköpostikokouksena. Jos hyväksyt puheenjohtajan 
esityksen, että Keskusta-alueen aluetoimikunta puoltaa rahoituksen myöntämistä kahden penkin ja 
muiden tarvikkeiden hankkimiseen alla olevan tarkemman esityksen mukaisesti, niin vastaa tähän 
sähköpostiviestiin, että hyväksyt esityksen. Tai vastaavasti, mikäli ei kannata esitystä, niin ilmoita 
sekin vastauksessasi. 

Vastatkaa tähän viestiin viimeistään sunnuntaina 14.4.2024 mennessä. 

Yt. Harri 

********************** 
 
Keskusta-alueen aluetoimikunta 

1. Hankeideat ja rahoituspäätökset 
 
Aluetoimikunnalle on tullut yksi uusi hankehakemus. 

• Kouvolan kylän kyläyhdistyksellä on käyttöoikeussopimus alueeseen, joka sijaitsee 
Kouvolan matonpesupaikan läheisyydessä Alakylässä osoitteessa Joenrannantie 32. 
Sopimus on alkanut 2020 vuoden alussa ja on voimassa 20 vuotta. Alue on luovutettu 
käytettäväksi kyläyhdistyksen ylläpitämänä kaikille avoimena virkistysalueena. 

• Kyläyhdistys on pystyttänyt alueelle laavun vuoden 2020 lopussa ja laiturin viime 
kesänä Keskusta-alueen aluetoimikunnan tuella. Nyt mietitään jatkokehittämistä ja 
rakentamista. Kyläyhdistys on suunnitellut, että hankkisivat tukevat penkit rantaan 
paikalliselta toimijalta Kymen Granitelta. Alustavan tarjous penkeistä on saatu. Lisäksi 
heillä on tarkoitus siistiä ja maalata kotalaavu, jota on sotkettu sekä öljytä laituri. 

• Saadun tarjouksen mukaan tarvikehankinnat olisivat yhteensä 1 830,65 € (alv 0 %). 
(Laskuvirhe hakemuksessa 1 725,25 €, alv 0 %). 

 
Puheenjohtajan esitys: Aluetoimikunta puoltaa hankkeen rahoittamista. Koska summa ylittää 
aluetoimikunnan toimivaltuudet, niin päätöksenteko siirretään hyvinvointipäällikölle. 
 
Päätös: 

  
 
Hankekustannusten tarkempi erittely: 
 
Kouvolankylän kyläyhdistys ry 
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Penkki- ja rannankunnostus hanke, Kouvolankylän Alakylä, 2024 
 
Budjetti 

• 2 tukevaa penkkiä / Kymen Granite                             1 920,00 euroa 
• maalaustarvikkeet, kota                                                     200,00 euroa 
• laiturin öljyäminen, tarvikkeet                                           150,00 euroa sis. alv. 24 % 

  
Yhteensä 2 270,00 euroa. Hinta ilman alv. 1 830,65 euroa 

 

Saadut vastaukset: 

Sirpa Heikkinen: Kannatan esitystä. 

Lauri Hodju: Kannatan hanketta. 

Sven Dubbelman: Kannatan. 

Minna Hirvijärvi: Hyväksyn esityksen. 

Elli Heino: Kannatan hanke-esitystä. 

Päätös:  Aluetoimikunta on yksimielisesti hyväksynyt hanke-esityksen rahoitettavaksi. 

 Aluetoimikunta voi pyytää lopullisen hyväksynnän hyvinvointipäällikkö Sanna-Riitta 
Junnoselta.  

 


